
Emne: Innspill til budsjettforslag 
Til: Postmottak Hareid <postmottak@hareid.kommune.no> 
Sendt: 07.12.2023 20.50.07 
Fra: Petter Rundereim <petter.rundereim@gmail.com> 
Hei, 

Jeg vil med dette dele min personlige innstilling til forslaget om redusert SFO-tilbud. 

Først og fremst bør kommunen svare på; ønsker vi vekst og barnefødsler på Hareid, Eller sikter vi oss inn mot å bli 
en pensjonistkommune? 

Ved forrige budsjett ble muligheten til gratis SFO tatt bort fra morgentilbudet. Noe som gjorde at en dyrtid ble enda 
dyrere for familier. 
Nå skal tilbudet også reduseres, slik at lavinntektsfamilier, yrkesgrupper med lite fleksibel arbeidstid - eksempelvis 
helse, service, håndverk - mister sin mulighet til å arbeide full dag. Aleneforeldre, foreldre som pendler, mennesker i 
samfunnskritiske roller får en kabal de ikke skal trenge å løse ved fornuftig kommunepolitikk. 

Dersom barneforeldre skal bosette seg, jobbe og skatte til Hareid kommune, drive frem verdiskapning og kommende 
generasjoner må tilbudet og apparatet for disse være til stede. 
Boligpriser, arbeidsplasser, skatteytere, arbeidstakere og samfunn vokser ikke ved å ta bort tilbud. Dette heter å spare 
seg til fant. 

Premisset for mitt innlegg er at foreldre ikke forlater en 6-åring alene hjemme. Mange familier vil være tvunget til å 
gjøre det for å nå sin jobb, og kommunene har da direkte skapt et helt annet problem ift. Oppfølging av barn i en 
sårbar alder. 

Jeg heier på Hareid som en framtidskommune, men kan ikke bo i en kommune som ikke ønsker seg en fremtid. 

Med vennlig hilsen 

Petter Rundereim 


